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BASIA BULAT RETURNS WITH ARE YOU IN LOVE? OUT MARCH 27 VIA SECRET CITY RECORDS

NEW ALBUM PRODUCED BY JIM JAMES 

NEW SINGLE “YOUR GIRL” PREMIERES TODAY, VIDEO OUT NOW
NORTH AMERICAN TOUR KICKS OFF APRIL 1 
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Photo by: Richmond Lam                                          Painting by: Kris Knight
Critically acclaimed singer-songwriter Basia Bulat is joining forces once again with Jim James (My Morning Jacket) for her new album, Are You in Love?. The record is out March 27 via Secret City Records and is produced by James, who also produced Bulat’s 2016 release Good Advice. Pre-order the album by clicking here.
In celebration of the forthcoming album Bulat is premiering her new single and video “Your Girl.” “I wrote Your Girl during a snowstorm in Montreal and recorded it under the warm desert sun in Joshua Tree,” says Bulat. “Someone once told me you can’t sing and cry at the same time but that wasn’t true for me when we were recording this one. There’s joy in finally being free from a painful situation, relief, laughter—even as it feels impossible to ever forget the pain or understand why that storm came through your life the way it did. And so, light on your feet, you dance with the memory instead. If you’re listening to this song and understand what I mean, know that I’m singing with you as we’re dancing in that swirling wind.” The video was directed by Brian Sokolowski and filmed in northern Quebec. 
Watch/share the Your Girl video by clicking here.
Bulat will kick off a North American run of tour dates next spring. She will also be performing at South by Southwest in March. Tickets go on sale on November 22 at 10:00am EST, purchase HERE. See below for a complete tour itinerary.
The recording began at Hi-Dez Studios in Joshua Tree but the album was not complete when Bulat returned home to Montreal. It would be nine more months before she would return to it. She fell in love and she lost her father, leaving her in search of a sense of beauty and where it might be hidden. “Throughout this whole record, I was struggling between keeping it together and letting go,” Bulat explains, “between holding onto old narratives or accepting what's before me.” The new record represents this time of death and grief, but also forgiveness, reinvention and love. “I want to make a really beautiful record about compassion,” she wrote to producer Jim James.
The album cover was created by accomplished painter Kris Knight, who says, “I’ve joked with Basia before that we have this weird parallel in our lives – a sibling-like connection that makes collaboration feel as natural as it is inspiring. I’ve been privy to these heartfelt songs for a while now – enough time to have them become part of my life and soundtrack new memories in a way that only good music does. We’ve spoke about collaborating for a long time and I feel very honoured to have been asked to paint Basia for her new album. I hope I captured a little of magic that this album exudes.”
Bulat is a three-time Polaris Music Prize finalist and has been nominated for three Juno Awards. Since the release of her debut album, Oh, My Darling, Bulat has toured extensively. She has performed at such prestigious festivals as Montreux Jazz Festival, Austin City Limits and Newport Folk Festival. She has taken the stage at landmark venues like Carnegie Hall, Royal Theater Carré and headlined at Massey Hall. She has shared the stage with acts including Nick Cave and the Bad Seeds, St Vincent, Daniel Lanois, Arcade Fire, Neko Case, Beirut, Tune-yards, Lord Huron and Sufjan Stevens. 

Pre-order and Pre-Save the album to your music library here.

‘Are You in Love?’ Track List 

1. Are You in Love?
2. Electric Roses
3. Your Girl
4. Light Years
5. Homesick
6. Hall Of Mirrors
7. I Believe It Now
8. No Control
9. Pale Blue
10. Already Forgiven
11. The Last Time
12. Fables
13. Love is at the End of the World

Tour Dates

Dec. 13-14		Ottawa, ON 		National Arts Centre
Dec. 28 - Jan. 1 	Woodford, Qld	Woodford Festival
Jan. 2-3, 2020 	Sydney, NSW		LOW 302
Jan. 4, 2020		Melbourne, Vic	Welsley Anne
Jan. 5, 2020 		Melbourne, Vic	Esplanade Hotel
March 18-22		Austin, TX 		SXSW
April 1, 2020 		Madison, WI  	        	High Noon Salon
April 2, 2020 		Minneapolis, MN       	Cedar Cultural Center
April 3, 2020 		Milwaukee, WI          	The Back Room at Collectivo
April 4, 2020 		Chicago, IL   	        	Lincoln Hall
April 6, 2020 		Louisville, KY	        	Zanzabar
April 7, 2020 		Nashville, TN	        	The High Watt  
April 9, 2020 		Washington, DC        	Union Stage
April 10, 2020		Brooklyn, NY      	 Music Hall of Williamsburg
April 11, 2020		Philadelphia, PA        	Johnny Brenda's
April 13, 2020		Cambridge, MA         	The Sinclair
April 16, 2020		Moncton, NB 	        	Central United Church
April 17, 2020		Charlottetown, NS     	Confederation Centre of the Arts
April 18, 2020		Halifax, NS   	        	St Matthews Church
April 19, 2020		Fredericton, NB         	Wilmot United Church
April 23, 2020		Quebec City, QC	Palais Montcalm
April 24, 2020		Montreal, QC	        	Theatre Fairmount
April 26, 2020		Burnstown, ON          	Neat Coffee Shop         
April 28, 2020		Peterborough, ON     	Market Hall Performing Arts Centre
April 29, 2020		London, ON  	        	Aeolian Hall
April 30, 2020		Toronto, ON  	        	Danforth Music Hall
May 1, 2020  		Guelph, ON   	        	Royal City Evangelical Missionary Church
May 2, 2020  		Waterford, ON           	Waterford Old Town Hall
May 5, 2020  		Winnipeg, MB           	West End Cultural Centre
May 6, 2020  		Saskatoon, SK          	Broadway Theatre
May 7, 2020  		Edmonton, AB           	Station on Jasper
May 8, 2020  		Calgary, AB  	        	Knox United Church     
May 10, 2020		Kamloops, BC           	Sagebrush Theatre
May 11, 2020		Vancouver, BC          	Commodore Ballroom
May 12, 2020		Victoria, BC   	        	Capital Ballroom           
May 14, 2020		Seattle          	        	Sunset Tavern
May 15, 2020		Portland        	        	Doug Fir Lounge
May 17, 2020		San Francisco           	The Chapel
May 18, 2020		LA    	                    	Largo at the Coronet

Basia Bulat Online
Website | Facebook | Instagram | Twitter

Secret City Records Online
Website | Facebook | Instagram | Twitter
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BASIA BULAT DÉVOILE “ARE YOU IN LOVE?” DISPONIBLE LE 27 MARS PROCHAIN 
VIA SECRET CITY RECORDS
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NOUVEL ALBUM PRODUIT PAR JIM JAMES 
(MY MORNING JACKET)
NOUVEL EXTRAIT "YOUR GIRL" 
ET VIDÉOCLIP DÉVOILÉS AUJOURD’HUI
LA TOURNÉE NORD-AMÉRICAINE DÉBUTE 
LE 1ER AVRIL 

L’auteure-compositrice-interprète acclamée par la critique Basia Bulat a joint ses forces de nouveau à celles de Jim James (My Morning Jacket) pour son nouvel album, Are You in Love?. Le disque, qui sera lancé le 27 mars via Secret City Records, est réalisé par James, qui avait aussi réalisé la parution de 2016 de Bulat, Good Advice. Précommandez l’album en cliquant ici.
Afin de célébrer l’annonce de la sortie de son prochain album, Bulat dévoile son nouvel extrait et vidéoclip, "Your Girl".  « J’ai écrit Your Girl durant une tempête de neige à Montréal et j’ai enregistré la chanson sous le soleil brûlant du désert de Joshua Tree », raconte Bulat. « Quelqu'un m’a déjà dit qu’il est impossible de chanter et pleurer en même temps, mais ce n’était pas vrai pour moi lorsqu’on a enregistré cette chanson. C’est réjouissant d’être finalement libérée d’une situation douloureuse, il y a un réconfort, du rire — même si l’on ne peut jamais oublier la douleur ou comprendre pourquoi cette tempête a traversé notre vie de cette façon. Alors, avec le pas léger, tu danses avec les souvenirs. Si vous écoutez cette chanson et que vous comprenez ce que je veux dire, sachez que je chante avec vous alors que nous dansons dans ce vent tourbillonnant. » Le vidéoclip a été réalisé par Brian Sokolowski et tourné dans le nord du Québec. 
Regardez/partagez le vidéoclip pour la pièce “Your Girl” en cliquant ici.
Bulat entamera une tournée le printemps prochain et sillonnera l’Amérique du Nord. Elle sera aussi en performance à SXSW en mars. Les billets seront mis en vente le 22 novembre à 10h (heure de l’Est); ils peuvent être achetés ICI. Consultez l’itinéraire complet de la tournée ci-dessous.
L’enregistrement a commencé aux Hi-Dez Studios de Joshua Tree, mais le disque n’était pas terminé quand Bulat est revenue chez elle, à Montréal. Il a fallu neuf mois de plus avant qu’elle y retourne. Elle est tombée amoureuse et son père est décédé, lui faisant perdre son sens de la beauté et la notion d’où elle pourrait bien se cacher. «  Pendant tout le processus de création de ce disque, je luttais entre rester en contrôle et lâcher prise », explique Bulat, « entre m’accrocher à d’anciennes trames narratives et accepter ce qui était devant moi. » Le nouvel album représente cette période de mort et de deuil, mais aussi de pardon, de réinvention et d’amour. « Je veux faire un disque magnifique qui parle de compassion », a-t-elle écrit au réalisateur Jim James.
La pochette de l’album a été créée par le talentueux peintre Kris Knight, qui dit : « J’ai blagué avec Basia récemment que nous avons cet étrange parallèle dans nos vies — une connexion comme celle entre un frère et une sœur, qui rend la collaboration aussi naturelle qu’inspirante. Je suis exposé à ces chansons sincères depuis un moment déjà — assez longtemps pour qu’elles fassent partie de ma vie et qu’elles soient la trame sonore de nouveaux souvenirs comme seulement la bonne musique peut l’être. Nous parlons de collaborer depuis longtemps et je suis très honoré qu’on m’ait demandé de peindre Basia pour son nouvel album. J’espère avoir capturé un peu de la magie que cet album évoque. »
Depuis le lancement de son premier disque, Oh, My Darling, Bulat a effectué beaucoup de tournées. Elle a joué lors de festivals prestigieux comme le Festival de jazz de Montreux, Austin City Limits et le Festival de folk de Newport. Elle est montée sur des scènes de salles mythiques comme Carnegie Hall, Royal Theater Carré, et comme tête d’affiche au Massey Hall. Elle a partagé la scène avec des artistes tels que Nick Cave and the Bad Seeds, St Vincent, Daniel Lanois, Arcade Fire, Neko Case, Beirut, Tune-yards, Lord Huron et Sufjan Stevens. 

Pré-commandez et sauvegardez “Are You in Love?” dans votre bibliothèque musicale.

Liste des chansons sur ‘Are You in Love?’ 
1. Are You in Love?
2. Electric Roses
3. Your Girl
4. Light Years
5. Homesick
6. Hall Of Mirrors
7. I Believe It Now
8. No Control
9. Pale Blue
10. Already Forgiven
11. The Last Time
12. Fables
13. Love is at the End of the World

Dates de tournée 
13-14 déc.		Ottawa, ON 		National Arts Centre
27 déc. - 1 jan. 	Woodford, Qld	Woodford Festival
2-3 jan. 2020 		Sydney, NSW		LOW 302
4 jan. 2020		Melbourne, Vic	Welsley Anne
5 jan. 2020 		Melbourne, Vic	Esplanade Hotel
18-22 mars 2020 	Austin, TX 		SXSW
1 avril 2020 		Madison, WI  	        	High Noon Salon
2 avril 2020 		Minneapolis, MN       	Cedar Cultural Center
3 avril 2020 		Milwaukee, WI          	The Back Room at Collectivo
4 avril 2020 		Chicago, IL   	        	Lincoln Hall
6 avril 2020 		Louisville, KY	        	Zanzabar
7 avril 2020 		Nashville, TN	        	The High Watt  
9 avril 2020 		Washington, DC        	Union Stage
10 avril 2020		Brooklyn, NY       	Music Hall of Williamsburg
11 avril 2020		Philadelphia, PA        	Johnny Brenda's
13 avril 2020		Cambridge, MA         	The Sinclair
16 avril 2020		Moncton, NB 	        	Central United Church
17 avril 2020		Charlottetown, NS     	Confederation Centre of the Arts
18 avril 2020		Halifax, NS   	        	St Matthews Church
19 avril 2020		Fredericton, NB         	Wilmot United Church
23 avril 2020		Quebec City, QC	Palais Montcalm
24 avril 2020		Montreal, QC	        	Theatre Fairmount
26 avril 2020		Burnstown, ON          	Neat Coffee Shop         
28 avril 2020		Peterborough, ON     	Market Hall Performing Arts Centre
29 avril 2020		London, ON  	        	Aeolian Hall
30 avril 2020		Toronto, ON  	        	Danforth Music Hall
1er mai 2020  		Guelph, ON   	        	Royal City Evangelical Missionary Church
2 mai 2020  		Waterford, ON           	Waterford Old Town Hall
5 mai 2020  		Winnipeg, MB           	West End Cultural Centre
6 mai 2020  		Saskatoon, SK          	Broadway Theatre
7 mai 2020  		Edmonton, AB           	Station on Jasper
8 mai 2020  		Calgary, AB  	        	Knox United Church     
10 mai 2020		Kamloops, BC           	Sagebrush Theatre
11 mai 2020		Vancouver, BC          	Commodore Ballroom
12 mai 2020		Victoria, BC   	        	Capital Ballroom           
14 mai 2020		Seattle          	        	Sunset Tavern
15 mai 2020		Portland        	        	Doug Fir Lounge
17 mai 2020		San Francisco           	The Chapel
18 mai 2020		LA    	                    	Largo at the Coronet

Basia Bulat en ligne
Site web | Facebook | Instagram | Twitter

Secret City Records en ligne
Website | Facebook | Instagram | Twitter
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